



مشاريع تخرج كلية طب الاسنان

2020-2021

اسماء الطلبة	عنوان مشروع التخرج	أسم المشرف
Group No.1 احمد علي مشتاق احمد احمد محمد مسلم حسين احمد نصير قاسم حمودي اسراء حازم عبد الحسين جاسم اسماء عادل محمد احمد اصفا فلاح حسن علي	1. Radiolucent lesion 2. Digital radiography 3. Anomalies dental and Crain facial anomalies 4. Internal technique 5. Extra oral technique 6. Anatomical landmarks	أ.د. لؤي نافع فتح الله
Group No.2 الحسين عبد الكريم عبد الحسن جميل امير غالب كاظم حسين انس عبد الرحمن يونس عبد الرحمن انس فراس عبد الرزاق خليفه انمار احمد ابراهيم نايل ايات مجيد حاجم ابراهيم ايلاف علي سالم كاظم	1. Advances in toothpaste 2. Malnutrition and oral health 3. Lifestyle and oral health 4. Therapeutic dental application of Botox 5. Genetics and dental caries 6. Nanomaterial's in prevention dentistry 7. Probiotics and oral health	ا.م. د بيداء احمد ياس
Group No.3 ايه احمد حاجم مهنا ايه باسل احمد ز غير أمته حامد مجيد عباس آيه جاسم فاضل مهدي بان ليث محمد علي حسون بتول علي عبد العزيز رشيد بتول كريم حسن مجدي بزوغ عمر مجبل جبر بسمة وسام محمود عبد الرزاق بكر احمد ثابت نعمان	1. Trigeminal neuralgia treatment 2. Herpes zoster treatment 3. Herpes labials' treatment 4. Oral cancer complications 5. A pothouse ulcers treatment 6. Candida albicans 7. Facial pulsy treatment 8. Dapsone drug in treating aphthous ulcer 9. Post herpetic neuralgia as a complication of dental implants 10. Using laser in treating aphthous ulcers	م.م. د ياسر الشماع
Group No.4 بنين محمد حسن عبد بيماء حميد علي حمود تبارك فوزي محسن تقى رعد حسن ياسين تهاني كركان حميد جوان احمد هادي علي حسن نجم عبد الله حسين جاسب خز عل	1. Treatment modalities for edentulous patient with flabby residual ridge 2. Esthetic requirements of implant supported prosthesis 3. Nano technology in improvement of heat cure resin denture base 4. Prosthodontics treatments for patients with severe attrition of natural dentition 5. Relation between incisive papilla and maxillary central incisors among dental students	ا.د. د. حنان عبد الرحمن

بغداد - حي الوحدة - شارع 52 - محلة 904 - زقاق 66 العنوان

Address: Baghdad / Al-Wahda / 52 street / Q. 904 – St. 66

الهاتف: Phone No: +9647730407036 / +9647730407037

البريد الإلكتروني: Email: info@urukuni.comالموقع الإلكتروني: Website: www.urukuni.com



Relation between bizygomatic d

	width of maxillary six anterior teeth among dental students	
	7. Survey related to abused tissues among edentulous patients	
	8. Prosthodontics treatment for patient with TMJ dysfunction	

Group No.5 حسين شهاب احمد محمد حسين عصام عيسى عمران حسين علي حسن بريبر حنين اسعد داود سلمان	Imp material and techniques used in implant .1 treatment Clinical biomechanics in implant dentistry .2 Denture implant design .3 Pre-prosthetic surgical consideration in treatment of .4 R.P.d	م.م. د. سمر صباح
Group No.6 حوراء حميد سلمان صاحي حوراء رعد جيجان ضيدان خالد بشار عبد اللطيف عبد الرزاق داليا نصيف جاسم محمد داود قحطان داود محمد	Irrigation protocols advantage and disadvantage .1 Retrograde obturation .2 3.Nano composites techniques and manipulation 4.Root resorption befor and after root canal treatment Emax veneers from preparation to cementation.5	م.م. د. رنا جهاد
Group No.7 ديننا لواء حميد غلام رسل مجيد سعيد شرقي رسول محسن عرار حسين رقيه ماجد خنجر حمدان رقيه عبد الكاظم عبد الواحد علي رند ثائر جمال عيسى	1. Direct veneers (compomers) 2. Esthetic considerations and Smile designe 3. Occlusion in FPD 4. Shade selection in FPD 5. Laminated veneers 6. Zirconia restorations	أ. د. د. عمار عطا الله علي
Group No.8 رند ثائر جمال عيسى روان شكر محمود مصطفى زهراء عادل برهان ضاحي زهراء عبد السلام مجبل شياح زهراء عماد عبد الحميد عبد الرزاق زهراء عماد عبد الزهرة عبد الله	1.Errors during access opening of posterior teeth 2.Inlay and inlay preparation principles 3.Post-operative sensitivity after composite placement 4.Methods of identification of dental caries 5.Radiography in endodontics 6.Management of canal calcifications	م. د. د. مها عدنان
Group No.9 زيد حيدر علاء الدين رشيد زيد ياسر نعمه ادريس زينب احمد عبد الرضا هدا زينب حسين غازي مهدي زينب علاء حبيب كاظم سارة عبد الرزاق عطا عبد الرزاق	1.Working length determination 2.Access cavity preparation 3.Restoration of Endodontically treated teeth 4.Root resorption 5.Cervical lesion 6.Principles of Tooth Preparation in Operative Dentistry	م.م. د. علي حسين مالك
Group No.10 ساره محمد لطيف احمد	1. Single-visit endodontics. 2. Irrigation in endodontics.	

بغداد - حي الوحدة - شارع 52 - محلة 904 - زقاق 66 العنوان

Address: Baghdad / Al-Wahda / 52 street / Q. 904 - St. 66

الهاتف: Phone No: +9647730407036 / +9647730407037

البريد الإلكتروني: Email: info@urukuni.com

الموقع الإلكتروني: Website: www.urukuni.com



ples of tooth preparation in crown &

سجاد خالد ناجي علي سجي عامر احمد حسون سجي عبد الكريم قاسم رشيد سري جاسم حمد عيود	4. Porcelain laminated veneers. 5. Direct posterior composite restoration. 6. Dentin adhesive systems.	م. م. د. لمي عباس
Group No.11 سما عماد جبار نعمان شهد جعفر شندي عوان شهد صلاح الدين اسود عبد شهد عبد الواحد كاظم جار الله صادق احسان صادق محمد ضحى باسم محمد علي صالح	1. Direct Anterior composite restoration . 2. Provisional restoration 3. Role of lasers in endodontic therapy. 4. Use of lasers in operative dentistry. 5. New thermo-plasticized obturation system. 6. Impression techniques	م. م. د. رؤى محمد فاضل

Group No.12 ضحى خالد نوري محمود ضحى وليد صالح مصطفى عباس خضير عباس جاسم عبد الله عماد حرش جاسم عبد المهيمن محمد عبد علي حمزه علي حسن هاشم مشهور	1. Full mouth rehabilitation. 2. Metal-ceramic crown. 3. All ceramic crown. 4. Lumineers in dentistry. 5. Niti – rotatory instruments 6. Failures in crown and bridge	م. م. د. وسن محمد حسون
Group No.13 علي خالد عبد علي علي عبد الله صدام جعفر علي عدنان داود سلمان علي عقيل جواد عبد الكاظم علي ناظم محمد محسن علي كريم احمد فلفل فاطمة شناسي قاسم رشيد	1. Errors during instrumentation in root canal treatment 2. Bleaching materials in dis colored teeth 3. Rubber dam in dentistry 4. Emergency treatments in endodontic 5. Trumatic dental injuries. 6. Types of finishing line in crown and bridge	م. م. د. سما حميد
Group No.14 فرح رشيد عبد الحميد صالح لبنى علي نعيمه كشمير لبنى مصطفى فاضل عباس لينة عادل صادق جعفر محمد جميل كاظم زامل	1. Incidence of impacted teeth in group of Iraqi population 2. Systemic diseases in patients needing extraction of teeth 3. Dental implant in group of patients 4. Causes of extraction in oral surgery clinic 5. Management of alveolar cleft and bone grafting	م. د. سندس عباس
Group No.15 محمد حسن ماجد صالح مهدي محمد مازن حسن نصيف مرتضى عادل فريد مراد مريم حسام مهدي صالح مسك محمد احمد عبد الرزاق مصطفى مثنى غصوب رؤوف	1. Maxillary sinuses 2. Development disturbances of teeth 3. Enamel and dentin anomalies 4. Oral mucosa and their types 5. Cementum types 6. Cleft lip and palate	ا.د. غادة موسى مصطفى
Group No.16 مصطفى هيثم شكر محمود مقتدى محمد عدنان باقر منتظر صادق جعفر عباس موج قصي مبدر حسون	1. Management of the Mandibular Fracture 2. Management of the Mid-facial Fracture 3. TNM Staging System 4. Management of Cleft Lip & Palate	م. د. محمد سعيد العبيدي

بغداد - حي الوحدة - شارع 52 - محلة 904 - زقاق 66 العنوان

Address: Baghdad / Al-Wahda / 52 street / Q. 904 – St. 66

الهاتف: Phone No: +9647730407036 / +9647730407037

البريد الإلكتروني: Email: info@urukuni.com

الموقع الإلكتروني: Website: www.urukuni.com



Group No.17 نيراس هادي مرزہ رضا ندی فاضل جاسم عبد الحسين نرجس علي احمد ياسين نور الهدى باسم مزعل عكال نور الهدى سالم مزهر نور جمال خلف حسين	1.Maxillary facial prosthodontics 2.Immediate denture 3.Over denture 4.Geriatric 5.Implants (prosthodontics implant) 6. Esthetics for complete dentures	ا.د. صلاح عبد الله
Group No.18 نور عبد الكريم ابراهيم خليل نور هان أحمد دعدوش بنيان نياسم ثامر عبد العزيز عبد الحميد هدى باسم محمد حسن هدى حسن محمد جاسم هديل جبار مجيد لفته هند علاء نجيب عبد الاحد	1. Advanced Examination tools in periodontology 2. Regenerative periodontal therapy 3. Epidemiological trend in periodontology 4. Host immune response in periodontal disease. 5. Surgical periodontal treatment. 6. Impact of periodontal disease on systemic health. 7. Classification of periodontal disease	أ. د. كاظم جواد المعلى

URUK UNIVERSITY

بغداد - حي الوحدة - شارع 52 - محلة 904 - زقاق 66 العنوان

Address: Baghdad / Al-Wahda / 52 street / Q. 904 – St. 66

Phone No: +9647730407036 / +9647730407037 الهاتف

Email: info@urukuni.com البريد الإلكتروني

Website: www.urukuni.com الموقع الإلكتروني